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Kontaktrapport Alpina Rådet 
 
Niklas Carlsson 
Ulrika Svensson 
Lars Melin (via Skype) 
Ulf Lidberg 
Janne Klein 
Ulf Olofsson 
Martin Söderberg (via Skype) 
Tom Pietilä  
Lasse Kjällberg 
 
 

• Organisation	  2011/2012	  
o Landslagen	  

§ Herrar	  	  
• Marco	  Pfeifer	  ansvarig	  herrar	  
• Tomas	  Sjödin	  och	  Thomas	  Ericson	  som	  ska	  vara	  

på	  EC	  
• Charlie	  Laband	  tränare	  junior	  herrar	  

§ Damer	  
• Fredrik	  Steinwall	  som	  ny	  damchef	  
• Hans	  Ottosson	  på	  EC	  damer	  
• Mathias	  Ericson	  tar	  Juniorer	  damer	  

o Världscupen	  
§ Styrelsemöte	  i	  WC	  bolaget	  där	  beslut	  tagits	  att	  köpa	  

tjänster	  av	  SSF	  för	  att	  driva	  bolaget.	  	  
§ Karin	  Stolt	  Halvarsson	  kommer	  att	  anställas	  100	  %	  för	  att	  

driva	  Världscupen	  
o Rekrytering	  

§ Johan	  Hyllienmark	  är	  klar	  som	  utbildningsansvarig	  börjar	  
jobba	  mer	  operativt	  i	  mitten	  av	  maj.	  

§ Ekonomichef	  för	  STSA	  blir	  Bertil	  Edsås,	  börjar	  den	  16	  juni.	  	  
§ Nationella	  chefen	  kommer	  att	  vara	  ansvarig	  för	  den	  

nationella	  verksamheten.	  Karin	  Sundberg	  kommer	  att	  
vara	  kvar	  på	  100	  %	  tävlingsadministration.	  Åke	  Moänge	  
kommer	  att	  jobba	  20	  %	  som	  konsult	  mot	  tävlingsadmin	  
och	  SSF	  TA.	  	  

§ Rikstränare	  kommer	  att	  jobba	  med	  barn	  och	  
ungdomsverksamheten.	  Samma	  process	  i	  anställning	  som	  
nationella	  chefen	  men	  en	  vecka	  senare.	  Ansökan	  går	  ut	  14	  
maj.	  	  
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o Alla	  på	  snö	  
§ Samverkansprojekt	  med	  SLAO,	  Friluftsfrämjandet	  och	  

Skidlärarföreningen..	  Mycket	  samverkan	  mellan	  
rekrytering	  och	  utbildning.	  	  

§ Liknande	  projekt	  som	  i	  Norrköping	  ska	  göras	  i	  fem	  
kommuner	  till	  inför	  nästa	  vinter.	  	  
	  

• Tävlingskalendern	  2011/2012	  
o Nationellt	  prov	  i	  kemi	  på	  onsdagen	  under	  YJSM.	  
o Kör	  på	  YJSM	  v	  10	  i	  Funäsdalen,	  även	  om	  vi	  sagt	  att	  vi	  inte	  vill	  ha	  

några	  tävlingar	  v.	  10	  pga	  Världscupen	  men	  det	  här	  är	  enda	  
lösningen.	  	  

o Kåbdalis	  kör	  första	  helgen	  	  
o Rådet	  beslutar	  att	  gå	  på	  Åke	  och	  Karins	  förslag	  med	  de	  ändringar	  

som	  står	  ovan.	  
	  

• Team	  Future	  
o I	  nuläget	  fanns	  inga	  begränsningar	  i	  ekonomin,	  det	  som	  ville	  

genomföras	  gjordes	  utifrån	  vad	  som	  var	  rätt.	  	  
o Varför	  och	  hur?	  Vilka	  resurser	  behövs	  och	  vad	  finns.	  Ambition	  till	  

mitten	  på	  maj	  för	  att	  kommunicera	  ut	  till	  skidsverige.	  	  
§ Hur	  mkt	  skulle	  verksamheten	  kosta	  
§ Alpina	  rådet	  går	  vidare	  med	  hur	  likasom	  varför.	  Nationella	  

chefen	  och	  rikstränare	  får	  mera	  konkret	  direktiv	  på	  hur	  
denna	  fråga	  ska	  lösas	  inför	  nästa	  år.	  	  

o Rådet	  beslutar	  om	  avstämning	  runt	  13	  maj	  att	  ta	  ett	  beslut	  via	  
mail	  så	  att	  vi	  har	  det	  klart	  till	  den	  20	  maj	  för	  extern	  
kommunicering.	  	  

	  
• FIS	  beslut	  om	  ungdomstävlingar	  

o Tomas	  Sjödin	  sitter	  med	  i	  en	  arbetsgrupp	  för	  barn	  och	  
ungdomsfrågor	  som	  kommer	  fram	  med	  idéer	  som	  de	  vill	  ska	  
drivas	  vidare	  i	  de	  olika	  kommittéerna.	  	  	  

o Åldern	  ska	  höjas	  är	  bestämt.	  	  
o Om	  junioråldern	  ska	  vara	  i	  4	  år	  eller	  5	  år.	  Öppen	  fråga.	  	  
o Viktigt	  att	  beslutet	  tas	  ett	  år	  innan	  det	  ska	  implementeras	  så	  att	  

alla	  länder	  har	  chans	  under	  en	  vinter	  att	  fundera	  hur	  
omläggningen	  ska	  göras.	  Tidslinjen	  viktig.	  	  

o Rådets	  rekommendation	  till	  barn	  och	  ungdomsgruppens	  möte	  i	  
Portoroz	  är	  att	  vi	  ser	  för-‐och	  nackdelar	  med	  båda	  systemen	  och	  
att	  inget	  av	  det	  påverkar	  vår	  idrott	  på	  ett	  nämnvärt	  sätt.	  Vilket	  
gör	  att	  Sverige	  står	  bakom	  juniorålder	  både	  på	  4	  och	  5	  år.	  	  	  
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• Ungdomstävlingar	  i	  Sverige	  i	  framtiden	  
o Under	  hösten	  kommer	  rådet	  behöva	  ta	  omtag	  på	  

ungdomstävlingssystemet.	  
o Hur	  ska	  vi	  kunna	  göra	  detta	  till	  en	  bra	  process?	  
o Koppla	  till	  strategi	  –	  röda	  tråden.	  	  
o Process	  

§ Att	  nu	  lägga	  ut	  att	  beslut	  kommer	  att	  tas	  på	  FIS	  mötet	  i	  
slutet	  av	  maj	  

§ Rådet	  kommer	  ta	  till	  sig	  de	  beslut	  som	  tas	  
§ Under	  juni	  månad	  kommer	  vi	  tydliggöra	  hur	  

diskussionerna	  ska	  föras	  och	  handlingsplan	  för	  nästa	  år.	  
o Stor	  och	  viktig	  fråga	  som	  inte	  behöver	  stressas	  fram.	  	  	  

	  
• Roller/ansvarsområden	  i	  rådet	  enligt	  presentation	  vid	  senaste	  möte	  

o Rådet	  fastställer	  listan	  enligt	  nedan.	  Är	  någon	  i	  rådet	  osäker	  går	  
det	  alltid	  bra	  att	  bolla	  med	  Niklas.	  	  

§ Ulf Lidberg - Utbildning/Rekrytering	  
§ Lasse Kjällberg – Landslag/Marknad/Evenemang	  
§ Martin Söderberg – Regler/Tävlingsadmin	  
§ Tom Pietilä – Skidgymn/FoU/Landslag	  
§ Lars Melin – Barn- och ungdom/LVC	  
§ Ulf Olofsson – Föreningsutveckling/Rekrytering	  
§ Jan Klein – Distriktsutveckling/Barn- och ungdom	  

	  
• VM-‐ansökan	  

o SSF	  vill	  att	  det	  ska	  vara	  en	  alpin	  fråga	  då	  även	  ev.	  vinsten	  kommer	  
att	  gå	  tillbaka	  till	  alpint.	  	  

o Rådet	  är	  välkommet	  att	  bli	  involverat	  mer	  i	  en	  ansökan	  om	  
intresse	  finns.	  	  

o Möte	  i	  september	  i	  Zürich	  och	  lägga	  fram	  förslag	  på	  hur	  vår	  
kandidatur	  kommer	  att	  se	  ut.	  Beslut	  för	  VM	  2017	  tas	  i	  Korea-‐
Seoul	  maj	  2012.	  	  

o Vi	  har	  en	  dialog	  med	  rådet	  och	  håller	  rådet	  informerade	  om	  hur	  
processen	  går.	  	  

	  
• Nästa möte 

o Telefonmöte någon gång under juni månad, återkommer med dag 
och tid.  

o Fysiskt rådsmöte i augusti. 
o Styrelsemöte i Åre under september – oktober då vi tar ett 

rådsmöte i Åre. 
 
Läs igenom kontaktrapporten och återkom till mig om det är något 
oklart eller missuppfattat i ovanstående.  
 
Ulrika Svensson, Stockholm 28 april 2011 


